

RÉPUBLIQUE DU CAMEROUN  
*Paix-Travail-Patrie*  
=====  
MINISTÈRE DES ENSEIGNEMENTS SECONDAIRES  
=====  
SECRETARIAT GENERAL  
=====  
DIRECTION DES RESSOURCES HUMAINES  
=====  
SOUS-DIRECTION DES PERSONNELS

REPUBLIC OF CAMEROON  
*Peace-Work-Fatherland*  
=====  
MINISTRY OF SECONDARY EDUCATION  
=====  
SECRETARIAT GENERAL  
=====  
DEPARTMENT OF HUMAN RESOURCES  
=====  
SUB-DEPARTMENT OF PERSONNEL  
=====

Yaoundé, le 08 SEPT 2020

N° 106/20 /CRP/MINESEC/SG/DRH/SDP  
Réf : Lettre n° 003065 L/MINFOPRA/SG/DGC du 18 août 2020

## COMMUNIQUE RADIO

*(Lire plusieurs fois)*

Le Ministre des Enseignements Secondaires invite les Instituteurs Contractuels de la vague 2009 et Professeurs Contractuels recrutés entre le 03 décembre 2008 et le 02 décembre 2009 (vague 2009) de son Département ministériel, âgés de moins de cinquante-cinq (55) ans révolus au 02 décembre 2019, à bien vouloir déposer leur dossier d'intégration complet dans leur délégation régionale d'attache au plus tard le 02 octobre 2020 contre un récépissé.

Ledit dossier doit être constitué des pièces mentionnées sur le modèle de récépissé ci-joint (*disponible en anglais et en français dans les délégations régionales et téléchargeable sur le site web du MINESEC à l'adresse [www.minesec.cm](http://www.minesec.cm)*).

P.J : 01.



Le Ministre  
The Minister  
*Nalova Lyonga Ph.D*

REPUBLIC OF CAMEROON  
*Peace-Work-Fatherland*  
=====

MINISTRY OF SECONDARY EDUCATION  
=====

SECRETARIAT GENERAL *fy*  
=====

DEPARTMENT OF HUMAN RESOURCES *2*  
=====

SUB-DEPARTMENT OF PERSONNEL *✓*  
=====

RÉPUBLIQUE DU CAMEROUN  
*Paix-Travail-Patrie*  
=====

MINISTÈRE DES ENSEIGNEMENTS SECONDAIRES  
=====

SECRETARIAT GENERAL  
=====

DIRECTION DES RESSOURCES HUMAINES  
=====

SOUS-DIRECTION DES PERSONNELS  
=====

Yaounde, 08 SEPT 2020

No. 106/20 /PR/MINESEC/SG/DHR/SDP  
Ref: Letter No. 003065/L/MINFOPRA/SG/DGC of 18 August 2020

**PRESS RELEASE**

The Minister of Secondary Education hereby invites Contract Grade I Teachers of the 2009 batch and Contract Secondary School Teachers recruited between 03 December 2008 and 02 December 2009, aged less than fifty-five (55) by 02 December 2019, to submit absorption files at their respective Regional Delegations against a receipt, no later than 02 October 2020. The applicant's absorption file should contain the documents on the sample form available in English and French at the Regional Delegations and downloadable on the MINESEC website, [www.minesec.cm](http://www.minesec.cm).

Enclosures: 01

